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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit tesz a kormány a megváltozott munkaképességű emberek valódi rehabilitációja

és reintegrációja érdekében?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr . Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rehabilitációs járadékról szóló 2007 . évi LLXXIV. törvény át kívánta alakítani a
munkaképesség változásának megítélését . Az alapvetően helyesnek mondható tendencia ( a
munkaképesség csökkenés helyett a még a rehabilitáció alapját szolgáló képességek felmérés e
és fejlesztése) mögött sajnos nem pozitív szakmai és munkaerő piaci elképzelések, hanem
elsősorban a rokkantnyugdíjas tömeg leépítésének szándéka húzódik meg . Erre utalnak :
- a fenti, erőtlen és elégtelen és rosszul szervezett rehabilitációs hálózat nem képes megfelelni
ennek a többletigénynek ;
- a jelen, de főleg a 2009-ben várható munkaerő piaci helyzet a legkevésbé sem kínál j ó
lehetőségeket a megváltozott munkaképesség ű „rehabilitáltaknak” .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Mit tesz a kormány, és mit tesz a szaktárca a jövő évben feltehetően még jobban
marginalizálódó megváltozott munkaképesség ű emberek valódi rehabilitációja ,
reintegrácíója, munkaerőpiaci helyzetének javítása érdekében ?

Várom megtisztel ő válaszát .
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Írásbeli kérdés
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